
PROTOKÓŁ NR XXXIV2020 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 15 lipca 2020 r. 

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

p. Irena Renduda – Dudek, stwierdzając na podstawie listy obecności 

prawomocność obrad. 

 

Sesja odbyła się w Ostrowieckim Browarze Kultury w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, rozpoczęła się o godz. 14.42. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta powitała obecnych na sesji. 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1, 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta  - Piotr Dasios 

4. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

5. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała  

 

Nieobecni radni: Marek Giemza, Dariusz Kaszuba. 

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Szanowni Państwo Radni! 

Przypominam oczywiście o klauzuli związanej z ochroną danych osobowych. 

Treść pewnie Państwo znacie, bo co sesja ją przypominam, więc proszę i tym 

razem o niej pamiętać. Porządek obrad dzisiejszej sesji otrzymaliśmy  

wraz z materiałami. Czy są uwagi? Czy ktoś z Państwa chciałby coś wnieść  

do porządku obrad? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do realizacji 

porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Radni Rady Miasta obradowali według następującego porządku: 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok szkolny 2020/2021, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł 

dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia 
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oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych 

rachunków dochodów,  

3) zbycia części nieruchomości,  

4) zbycia części nieruchomości, 

5) zbycia części nieruchomości,  

6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie działek, położonych  

w Ostrowcu Świętokrzyski przy ulicy Tadeusza Boya-Żeleńskiego, 

7) zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy 

realizacji zadania, polegającego na likwidacji dotychczasowej 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski i wyznaczenia obszaru oraz granic 

nowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski,  

8) udzielenia pomocy finansowej Miastu Jasło, 

9) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 r., 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

Ad III/ Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do punktu 

trzeciego, mianowicie podjęcie uchwał w sprawach. Jako pierwszy projekt 

uchwały dotyczący określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok szkolny 2020/2021. Projekt tej uchwały był 

opiniowany przez Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu oraz 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii 

Komisji. Proszę Przewodniczącego Mariusza Łatę o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M.  Łata – 

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu Włodzimierza Steca o opinię Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają zapytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały dotyczącej określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok szkolny 
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2020/2021. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto 

się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok szkolny 2020/2021 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/70/2020 – załącznik nr 3 do protokołu.  

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł 

dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia 

oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych 

rachunków dochodów. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu, i Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczących Komisji o zabranie głosu. Jako pierwszy zabierze głos 

Przewodniczący Komisji Edukacji. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M.  Łata – 

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. I Przewodniczący  

Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 

finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów. Kto jest za przyjęciem 

uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk  

i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że również i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych  

na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/71/2020 – załącznik nr 5 do protokołu. 
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3) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia części nieruchomości o powierzchni 0,0173 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Cypriana Kamila Norwida. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Radnego Kamila Stelmasika o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały dotyczącej zbycia części nieruchomości  

o powierzchni 0,0173 ha położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy  

ul. Cypriana Kamila Norwida. Kto jest za podjęciem uchwały – naciska przycisk  

i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się 

wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że również i tę 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/72/2020 – załącznik nr 7 do protokołu. 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia części nieruchomości o powierzchni 0,0044 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Henryka Wieniawskiego. Projekt uchwały 

również był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczącego Komisji o podanie nam opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały dotyczącej zbycia części nieruchomości  

o powierzchni 0,0044 ha położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy  

ul. Henryka Wieniawskiego. Kto jest za podjęciem uchwały – naciska przycisk  

i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się 

wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że również i tę 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/73/2020 – załącznik nr 9 do protokołu. 
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5) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia części nieruchomości, to jest dwóch działek o łącznej 

powierzchni 0,2663 ha położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim w rejonie 

realizowanej inwestycji ul. Krzemiennej. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji  

o podanie nam opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Stanisława Choinkę. 

Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! 

To w zasadzie nie zapytanie ale może bardzie stwierdzenie, bo powiem 

szczerze, że wybudowanie ul. Krzemiennej spowodowało zainteresowanie 

również i działkami gminnymi w tej części miasta. Również z tego co widać 

powstają nowe sklepy. Tak, że Panie Prezydencie myślę, że gospodarskie 

podejście, bo jeżeli chodzi, to kupujemy działki, które trzeba po prostu później 

ewentualnie scalić. A jeżeli tutaj akurat takie wąskie skrawki się trafiły, trzeba 

po prostu je udostępnić inwestorom, żeby po prostu na nich coś się działo.  

A przy okazji będzie wpływał podatek do Urzędu Miasta. Bardzo dobre 

posunięcie. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy ktoś  z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos jeszcze w tym temacie? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały dotyczącej zbycia części 

nieruchomości, to jest dwóch działek o łącznej powierzchni 0,2663 ha położonej 

w Ostrowcu Świętokrzyskim w rejonie realizowanej inwestycji ul. Krzemiennej. 

Kto jest za przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest 

przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że również i tę uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/74/2020 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie działek, położonych  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ulicy Tadeusza Boya – Żeleńskiego. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. 

Proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.  
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wynajęcie działek, położonych w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ulicy 

Tadeusza Boya – Żeleńskiego. Kto jest za przyjęciem uchwały – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto 

się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na bezprzetargowe wynajęcie działek, położonych w Ostrowcu Świętokrzyskim 

przy ulicy Tadeusza Boya – Żeleńskiego (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/75/2020 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec 

Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego na likwidacji 

dotychczasowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski i wyznaczenia 

obszaru oraz granic nowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 

Komisję Budżetu. Proszę o podanie opinii Przewodniczącego Komisji Strategii 

w tym temacie.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – 

W tym temacie, Pani Przewodnicząca, Komisja Strategii i Rozwoju Miasta  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały dotyczącej zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego  

na likwidacji dotychczasowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski  

i wyznaczenia obszaru oraz granic nowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski. 

Kto jest za przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest 
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przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Pani Bożenna Morycińska nie wysłała. Stwierdzam, że 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania, polegającego  

na likwidacji dotychczasowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski  

i wyznaczenia obszaru oraz granic nowej aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/76/2020 – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Jasło w wysokości 

pięćdziesiąt tysięcy złotych. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu – Włodzimierza Steca  

o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Jasło w wysokości pięćdziesiąt tysięcy złotych. Kto jest za 

przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – 

naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Jasło (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/77/2020 – załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Panie Prezydencie  

o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Internauci! Chciałbym podziękować bardzo serdecznie 

wszystkim radnym za jednomyślność. Chciałbym podkreślić fakt, że samorządy 

w trudnych czasach wspierają się. Chcę tutaj słowa skierować do samorządu 

Gminy Miasta Jasło. My mamy w Ostrowcu świadomość, jakie problemy niesie 

ze sobą nawałnica, podtopienia i powodzie. Ostrowiec był dotknięty takimi 

lokalnymi powodziami w 2001 – Państwo pamiętacie – 2007. I Ostrowiec jest 
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miastem, które chce się w takich trudnych chwilach podzielić i wesprzeć.  

I myślę, że ta pomoc dla Jasła się przyda, bo ta infrastruktura, która nam też  

w Ostrowcu jest bliska – te uszkodzone rowy, mosty, przepusty, szkoły, 

przedszkola. To trzeba remontować, bo to służy wszystkim mieszkańcom. Stąd 

dziękuję wszystkim naszym radnym za gest. Gest pomocy Ostrowca dla Jasła. 

Jeszcze raz dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję bardzo. 

 

9) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu w formie dotacji celowej w kwocie dwadzieścia trzy tysiące 

dwieście sześćdziesiąt jeden złoty czterdzieści groszy. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Budżetu. 

Proszę Przewodniczących o zabranie głosu. Jako pierwszy zabierze głos 

Przewodniczący Komisji Strategii. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik –Komisja 

Strategii i Rozwoju Miasta  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I proszę Przewodniczącego 

Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu w formie dotacji celowej w kwocie 23 261,40 zł. 

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto 

jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska 

przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/78/2020 – załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Proszę o zabranie głosu Pana 

Prezydenta. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Chciałbym podziękować wyjątkowo dla Starostwa 

Powiatowego, dla Pani Starosty Marzeny Dębniak za to, że wspólnie z nami 

podjęła się tych dwu zadań, że powiat ma trudną sytuację finansową,  

więc z tego miejsca dziękuję Państwu Radnym za to, że zgodziliście się 

przekazać się te 26 tys. zł – dzisiaj na dokumentację projektowe na dwie ulice, 



9 
 

na dwa zadania: 11 Listopada i Samsonowicza. Taka pomoc będzie udzielana 

też i w przyszłym roku, bo w przyszłym roku mamy nadzieję, że rozpoczną się 

już prace budowlane i tam mamy zagwarantowane, wstępnie domówione, że to 

byłaby kwota osiemset pięćdziesiąt tysięcy złotych, jako część środków 

kwalifikowanych przyznanych, przekazanych przez miasto dla powiatu.  

Ja nikogo nie muszę przekonywać, jak ważna jest 11 Listopada, i jak ważnym 

odcinkiem jest ulica Samsonowicza. A to, że w między czasie miasto podjęło się 

budowy nowej bazy MZK przy ulicy Samsonowicza vis a vis głównej bramy 

Celsy Huty Ostrowiec, więc ten teren zmieni oblicze, i to jak Pan 

Przewodniczący, Radny tutaj Stanisław Choinka zauważył. Każda jedna nowa 

inwestycja powoduje zainteresowanie terenami wokół. Powoduje otwarcie tych 

terenów i powoduje, że te tereny, jak gdyby wzrastają na wartości, co służy 

wszystkim. Więc myślę, że takich inwestycji, które poprawiają infrastrukturę, 

jak najwięcej. I za to dziękuję. Dziękuję, dziękuję za współpracę Pani Marzenie 

Dębniak.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję bardzo. Proszę  

o zabranie głosu Radnego Stanisława Choinkę. 

Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! 

Również chciałem podziękować, jako mieszkaniec osiedla Koszary,  

przede wszystkim, bo rzeczywiście teraz ul. Jana Samsonowicza otrzyma 

chodnik, ścieżkę rowerową. Plus remont ul. 11 Listopada z buspasem. Myślę,  

że będzie wspaniały tutaj popis dla rowerzystów, którzy będą mieli teraz otwartą 

ścieżkę rowerową w kierunku Bałtowa. Tak też bardzo dziękuję w imieniu 

mieszkańców osiedla Koszary.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuje bardzo.  

 

10) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Przechodzimy Szanowni 

Państwo do kolejnego punktu porządku obrad, mianowicie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 r. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczącego o podanie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2020 r. Kto jest za przyjęciem 

uchwały – naciska przycisk i podnosi rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk  

i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – naciska przycisk i podnosi rękę. 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2020 r. (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XXXIV/79/2020 – załącznik nr 21 do protokołu. 

11) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę o zabranie głosu Przewodniczącego 

komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni 

mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 – 2029.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały – naciska przycisk i podnosi 

rękę. Kto jest przeciw – naciska przycisk i podnosi rękę. I kto się wstrzymał – 

naciska przycisk i podnosi rękę. Stwierdzam, że również i ten projekt uchwały 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 

– 2029 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 
 

Patrz uchwała Nr XXXIV/80/2020 – załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad IV/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – W tym momencie wyczerpaliśmy 

porządek obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. Dziękuję Państwu bardzo  

i zamykam obrady XXXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Do widzenia Państwu. 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 15.00 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 

Marta Kamińska  

Przewodnicząca Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Magdalena Połetek  

Irena Renduda – Dudek   

 


